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Dagordning för Dagstorportens Ryttarförenings årsmöte den 14 mars 2023. 

 
 

1. Årsmötet öppnas. 
2. Val av ordförande att leda årsmötet. 
3. Anmälan av styrelsens val av sekreterare att föra årsmötesprotokoll. 
4. Val av två justeringspersoner och val av rösträknare. 
5. Fastställande av röstlängd. 
6. Fastställande av dagordning. 
7. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst. 
8. Behandling av verksamhets‐ och förvaltningsberättelserna. 
9. Revisorernas berättelse. 
10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen och godkännande av revisorsberättelsen 
samt balans‐ och resultaträkningen. 
11. Fastställande av årsavgifter för nästkommande år. 
12. Övriga ärenden som enligt § 14 kan upptas till beslut på årsmöte. 
13. Beslut om antalet styrelsestyrelseledamöter inom ramen för det angivna antalet   
i § 18. 
14. Val av ordförande för föreningen om det för året är aktuellt. 
15. Val av övriga styrelseledamöter jämte suppleanter. 
16. Fastställande av sektioner och kommittéer samt val av ledamöter i dessa, förutom 
ungdomssektion (se § 24). 
17. Anmälan av ungdomsledamot jämte personlig suppleant utsedda av ungdoms-
sektionen. 
18. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter. 
19. Val av sammankallande och ledamöter i valberedningen. 
20. Val av ombud till Skånes Ridsportförbunds och SvRF:s allmänna möten och 
eventuellt andra möten där föreningen har rätt att representera med ombud. 
21. Förslag till verksamhetsplan för det kommande verksamhetsåret. 

   22. Mötet avslutas 
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➢ STYRELSEBERÄTTELSE FÖR 2022 
 

Styrelsen för Dagstorpsortens RF avger för 94:dje verksamhetsåret följande berättelse: 
 

➢ Styrelsen 2022 
Ordf.  Kerstin Svensson  
V. ordf./ordf.   
Kassör  Agneta Pålsson 
Sekreterare  Viveka Munck af Rosenschöld  
Övriga ledamöter Anna Pålsson   
  Mikael Bengtsson 
  Johan Knutsson 
  Tina Hyllander 
  Åsa Brandt 
  Åsa Tisell 
       
Suppl.  Anna Håkansson  
  Mats Ljungberg 
US representant Moltas Carlsson  
US representant suppl. Iris Westerlund 
   

Styrelsen har under året hållit 10 protokollförda sammanträden samt möten gällande ärende 
1119 Till RF. Årsmötesförhandlingarna hölls den 14 mars 2022, coronasäkert i stora ridhuset 
på anläggningen. Närvarande 74 röstberättigade medlemmar. 
 
 

➢ Målsättning 
 

Föreningens huvudmål är att;  

• skapa förutsättningar för ryttare och hästar att trivas, utbildas, utvecklas och tävla.  
 
Detta skall föreningen uppnå genom att;  

• medlemmarna visar respekt för varandra,  

• verka för god träningsgemenskap,  

• erbjuda träning och utbildning för kvalificerade tränare, 

• arrangera tävlingar av god kvalitet på olika nivåer inom hoppning/dressyr, fält-
tävlan och andra discipliner inom hästsporten,  

• förmedla gott ”horsemanship”,   

• vara lyhörda för medlemmarnas synpunkter,   

• underhålla, förbättra och utveckla anläggningen, 

• arbeta efter ”Ridsporten vill”. 
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➢ Aktiviteter 
 

• Aktiviteter under 2022. 
Äntligen ett mera normalt tävlingsår för vår klubb, som med stor entusiasm ordnar tävlingar 
i fälttävlan, hoppning och dressyr, på de flesta nivåer, för både ponny och häst. Året inleddes 
med tävlingar på lokal och regional nivå, här syntes fortfarande effekter av pandemin, men 
när vår och sommar gjorde entré började allt kännas som vanligt igen. Nyheten för året var 
en hopptävling på vår fina gräsbana, Green Field, upp till 3*nivå. Denna blev en succé, tack 
vare en hårt arbetande tävlingsorganisation, fantastiska funktionärer och mycket generösa 
sponsorer.  
 
Träningsverksamheten, har till medlemmarnas glädje, pågått för fullt under året. 
Kommittéerna har också ordnat clinics. Passar på att tacka de tränare som håller i våra 
träningar, STORT TACK  
till Lena Rosenqvist, Peter Eriksson och Emma Gynning. På dressyrsidan har Anna Pålsson, 
som alltid, varit flitigt anlitad som tränare och domare. 
 
Anläggningen har även detta år skötts av John Pålsson, som hjälper oss med ridhus och 
paddockar. Terrängbanan sköts av frivilliga krafter, ett omfattande arbete, som utförs med 
glädje, under övervakning av Mikael Andersson som också byggde banorna till vår tävling. 
Bokningar av terrängbanan har under året skötts av Ylva Mårtensson. 
Cafeterian har som alltid serverat uppskattad fika/lunch. Chef för denna verksamhet är 
Agneta Pålsson, med fantastisk hjälp av Pernilla Lindström Tina Hyllander och Gustav Roth. 
 
Svenska Ridsportförbundet/SISU och Sparbankstiftelsen Finn gav föreningen möjlighet att 
söka olika former av bidrag för att stötta verksamheten.  Detta har gett oss nytt tränings-
material för hoppning och fälttävlan samt en försenad julfest som kick-off med utbildning. 
 
Ett ständigt pågående arbete med anläggningen sköts med den äran av Anläggningsgruppen. 
 
SLUTAR MED ETT TACK TILL VÅRA SPONSORER OCH ALLA FANTASTISKA MEDLEMMAR.  
Styrelsen/ Kerstin Svensson ordf. 
 

 

➢ Medlemmar 
Föreningen har 259 medlemmar per 31.12.2022 enligt följande fördelning: 
 
                    0- år              7-12 år         13-20 år        21-40 år         41- år             Summa                           

Kvinna 1 9 58 75 87 230 

Man 0 6 4 5 14 29 

Summa 1 15 62 80 101 259 
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➢ 2022 ärende 1119 

Under året 2022 har styrelsen arbetat med Ärende 1119, en medlem som sedan över ett år 
tillbaka har anklagat, hotat och förtalat både styrelsen och föreningen. Mycket arbete har 
lags ner på att svara på anklagelserna, förklara och bevisa vad som verkligen hänt, lugna och 
tala med de som känt sig hotade, förklarat för och informerat medlemmarna. Detta arbete 
har fått göras flera gånger allt eftersom anklagelserna, hoten och förtalet upprepats. 
Så mycket arbetet har lagts ner så att styrelsen har funderat över om det är värt att arbeta i 
en föreningsstyrelse och bli så anklagade, uthängda i ridvärlden, bli misstolkade, felciterade, 
hotade och förtalade som denna styrelse och förening blivit under 2022. 
Det är med glädje vi kan meddela att vi i början av 2023 erhållit ett slutligt utlåtande från 
medlemsombudsmannen på RF med följande utlåtande: 
Mot ovanstående bakgrund, och vid en sammantagen bedömning av de uppgifter som 
framkommit i ärendet, finner IO att föreningen på ett trovärdigt sätt redogjort för hur 
samtliga situationer har hanterats. Även de som inte exemplifieras i det här utlåtandet. IO 
konstaterar att det inte framförts några omständigheter som visar att föreningens styrelse 
utfört några konkreta handlingar som kan anses vara kränkande handlingar mot 
medlemmen 
 
Ärendet avslutas härmed. 
 
 

➢ Verksamhetsplan 2023 
Ridhusen kommer att få en ny bevattning och även uppfräschning av underlagen. Vad 
beträffar utebanorna, så har ett omfattande arbete för att ta in offerter inletts redan under 
2022. Tanken är att dessa ska ligga till grund för bidragsansökningar och budget.  
Vår träningsverksamhet och våra tävlingar är inplanerade. Vår förhoppning är att vi också 
hinner/orkar med olika arrangemang ledda av Ungdomssektionen och medlemsaktiviteter 
tillsammans med aktivitetsgruppen ledd av Åsa Tisell och Åsa Brandt. 
 

 

➢ Planerade investeringar/planerad upprustning  

Söka medel för och byta ljusinsläppen i båda ridhusen för att minska elförbrukningen. 
Söka medel för en handikappanpassad och säkrare ingång upp till läktaren i stora ridhuset. 
Ombyggnad av sekretariat och renovering av ridhuscafeterian fortsätter. 
Porten till stora ridhuset och sargdörren kommer att åtgärdas under året.  
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➢ VERKSAMHETSBERÄTTELSER 
 

• Anläggningsgruppen 2022 
2022 har handlat ganska mycket om underlag och bevattning därtill. Underlaget i lilla 
ridhuset fortsätter att orsaka huvudbry och vår medhjälpare, John, gör sitt bästa för att 
underhålla det. Vi försöker komma fram till en mer hållbar lösning som är ekonomiskt 
försvarbar. En förutsättning för att ha bra underlag är att vi har fungerande bevattning och 
därför är det nu beställt ett helt nytt bevattningssystem till stora ridhuset som ska installeras 
vårvintern 2023. Vi avvaktar med ny bevattning till lilla ridhuset för att fördela kostnaderna. 
Gräsbanan fick en ordentlig uppfräschning 2022. Vi startade våren med att dressa upp den 
rejält och detta följdes upp flitigt med näring, vatten och klippning och insådd under hösten. 
Om vi ska kunna arrangera utomhustävlingar av högsta kvalitet måste gräsbanan få ganska 
stort fokus även framgent. I samarbete med Greenfieldgruppen byggdes en liten fram-
hoppning i anslutning till gräsbanan.  
 
//Anläggningsgruppen  
 

 

• Dressyrkommittén 2022 
Under året hade dressyrkommittén planerat att arrangera 4 dressyrtävlingar för häst. Dock 
blev den planerade tävlingen i mars inställd pga. för lågt antal anmälningar. Vid övriga 3 
tävlingar hade vi 209 startande vilket i nuläget är ett godtagbart resultat. Inför 2023 planerar 
vi att arrangera 6 tävlingar varav 2 ponnytävlingar och ser därmed fram emot ett 
engagemang från föreningens ponnyekipage. 
 
Dressyrkommittén      
Anna Pålsson    Ida Ljungberg Beatrice Ivarsson 
Britt-Marie Ivarsson  Tina Hyllander 
 
 

• Hoppkommittén 2022 
Stort tack alla fantastiska funktionärer, utan er hade vi inte kunnat ha några tävlingar. Vi 
anordnade ett antal uppskattade tävlingar. En tävlingsgrupp anordnade Green Field som åter 
satte Dagstorp på kartan som en fantastisk grästävling.  Våra egna ryttare fortsatte leverera 
toppenresultat. Lina Linell vann Breeders med egenuppfödda Pacific. Vi har ett flertal ryttare 
som rider 150 klasser internationellt och representanter på både Senior SM, Children SM 
samt Children NM. Wilma Linell, representerade Sverige på NM med goda resultat. Inför 
2023 har vi inte mindre än 3 ryttare som är uttagna till olika grupper inom landslaget.  
 
Hoppkommittén 
Lina Svensson         Mats Ljungberg               Caroline Rosenqvist 
Lena Rosenkvist         Nina Lundberg                         Serena Svensson  
Theresa Gunnersand          Kristina Morin 
   
 



 

 

7 

 

• Fälttävlanskommittén 2022 

År 2022 börjar antalet tävlande öka igen efter pandemin. På Dagstorps tävling den 28-29 maj 
var det drygt 150 startande från P70-CNC2*S klass. Fina banor byggda av Mikael Andersson, 
med hjälp av Caijsa Flygare. Med ett nytt underlag i vattenhindret blev det säkrare och finare 
med klarare vatten. 
Terrängbanan används flitigt av medlemmar och ryttare från andra föreningar. Och det ger 
inkomster till föreningen. För en del av detta har det 2022 investerats i några nya hinder som 
vi snart kommer att se på banan.  
Dagstorps ryttare som har utmärkt sig är Ebba Adnervik som tävlar både egna och andras 
hästar, många internationella starter i bla Italien, Belgien, Holland, Danmark, Tyskland, 
Polen, England. Med vinster och placeringar upp till CCI3*-S klass. Med färre championats-
poäng, men inte sämre bedrift för det, ligger Henrik Adnervik som även har internationella 
starter. I England finns Erika Sjöström med sina hästar. Hon har haft ett bra år med många 
fina resultat. Ex 2:a med Global Narco i CCI2*-L och genomförde 3 st 4*tävlingar med 
Mosstown Prince, bla Nations Cup.  
På ponny har Tova Gyllin utmärkt sig med flera vinster och placeringar, med sin 
Fredriksbergs Aragon. 
Fälttävlanssektionen vill tacka alla som var funktionärer på vår tävling, och för så god 
uppslutning på våra uppskattade fixardagar! 
 
Fälttävlanssektionen: 
Kerstin Svensson     Ylva Mårtensson  Katarina Olofsson          
Anja Persson   Camilla Fröberg             Helene Emond 
 
 
 

• Tävlingskommittén 2022 
Tävlingskommittén har träffats vid några tillfällen under 2022 då vi tillsammans har gått 
igenom hur tävlingsterminen 2022 ska se ut. Samverkan med samtliga discipliner för att få 
ihop ett bra års hjul på vår anläggning och att tävlingar kan samverka om de ligger nära 
varandra i tid.  Tävlingskommitténs mål är att alla de olika disciplinerna ska representeras 
med tävlingar under året och anläggningen nyttjas på bästa sätt.  
 
Tävlingskommittén 2022. Vi ser framemot 2023. /Ulrika Johansson 
 
Green Field 2022 
Under hösten 2021 bildades en grupp som var intresserade att driva en nationell större 
hopptävling för häst under vecka 26, 2022. Vårt mål var att få starter till vår fina gräsbana, vi 
resonerade att bra prispengar och fina hederspriser skulle locka starter.  Vi fick ihop 150 000: 
- i premier plus fina hederspriser. Det lottas ut premier, spaupplevelser och klippmaskiner 
mm som priser i avd B, detta var mycket uppskattat. Alla klasser hade segertäcke och 
rosetterna var lite extra fina med långa band.  Tävlingen hade klasser från 90 cm till 140 cm 
under 3 dagar, med nästan 600 starter. På Green Field gick även kval i Agria Gräs Tour. Vi vill 
tacka alla fantastiska sponsorer som bidrog till att tävlingen blev en succé, mycket nöjda 
ryttare med mix från amatörer till några av våra riktigt kända ryttarproffs. Maria Alfredsson 
byggde uppskattade banor med stor variation. Vi vill även tacka alla funktionärer som ställde 
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upp med ”extra” dagar så tävlingar kunde genomföras på ett professionellt sätt.  Tack även 
till anläggningsgruppen som gjorde ett fantastiskt jobb att få gräsbanan i ett superbra skick, 
den fick topp betyg av både ryttarproffs och ryttarprofiler, det är vi väldigt stolta över. Ny 
gräs framridningsbanan anlades, det målades, klipptes gräs och vattnades banor, lite fix på 
många ställe tills vår anläggning var i topp. Det fanns fina blommor på anläggningen, flaggor 
från våra sponsorer, loungemöblemang för samtal och gemenskap, allt gav ett trevligt inslag. 
En stor eloge till vår allas cafeteriaproffs Agneta Pålsson med sitt fantastiska gäng som 
serverade mycket god mat ur en stor varierad meny, ingen gick hungrig på vår tävling.  
 
Hälsningar Green Fields glada gäng.  
 
 

• Ungdomssektionen 2022 
Verksamhetsberättelse ungdomssektionen, US, för verksamhetsåret 2022 

 

Under året har US arrangerat två evenemang; 

- Påsk Pay & Jump till förmån för krigsdrabbade i Ukraina. 

- Bussresa till Falsterbo Horse Show i somras. 

 

Vår Påsk Pay & Jump var mycket välbesökt och minst lika uppskattad som vår Jul Pay & Jump året 

innan. Vid påskens arrangemang skänktes 2/3 av startavgiften till krigsdrabbade i Ukraina, med  

hjälp av UNHCR. Hela intäkten från rosettförsäljningen skänktes till UEF (Ukrainian Equestrian  

Federation Charity Foundation). 

Många vuxna, barn och ungdomar hjälpte till och bidrog aktivt och stort till detta mycket lyckade  

evenemang och vi vill tacka alla er för eran fina insats som skapade denna fantastiska dag! Tack  

även till föreningsstyrelsen som sponsrade med rosetterna! 

 

Bussresan till Falsterbo var också mycket uppskattad. Vi hade en fantastisk dag tillsammans där vi  

fick se massa ridsport på hög nivå, botaniserade bland hästsaker, lärde känna varandra mer och där  

vi byggde kultur och samhörighet och hade väldigt roligt. Stort tack till alla er som deltog och som  

möjliggjorde denna oförglömliga dag!  

Vi hade hoppats på något fler deltagare, så att ännu fler skulle få uppleva samma glädje och  

gemenskap som vi gjorde, men vi vet att några inte vågade följa med eftersom föreningsstyrelsen  

försökte förhindra resan. 

 

Ursprungligen hade vi tänkt att även anordna ett ridevenemang till Halloween och ett till Jul  

(liknande det året innan). D.v.s. vi hade två till evenemang vi tänkt att arrangera. Vi valde att inte  

genomföra dessa evenemang eftersom vi under det gångna året blivit aktivt motarbetade av  

föreningsstyrelsen.  

Under året påbörjade Riksidrottsförbundet en process med anledning av missförhållandena inom  

föreningen. Processen går långsamt och vi får se här framöver vad den resulterar i.  

 

Ungdomssektionens styrelse 
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• Ungdomssektionen 2022 
Verksamhetsberättelse för ungdomssektionens styrelse som valdes den 220524.  
 
Vi har inte blivit kallade till något möte under året. 
Men vi har försökt att få kontakt med ordförande och de 2 ledamöter som varit invalda 
sedan innan och ej blivit kallade till möte. 
 
Vi har själv kallat samtliga till 2 st möten under 2022. 
 
Möte 1 beslöt vi att skriva till ordförande gällande årsmötet som vi ej fått vara med och 
bestämma. 
Vi som ingår i Dagstorpsortens RF´s US sedan 22-05-24 tycker inte det är ok att vi inte blev 
kallade till mötet som bestämde om årsmötet och att det tas beslut som vi inte är 
involverade i - beslutet att kalla till årsmötet. 
Vi accepterar inte att det går till såhär. Vi känner oss inte välkomna när det bestäms saker 
över våra huvuden. Vi vill föreningens bästa och det är inte att utesluta folk som vill vara 
med. 
 
Här fick vi ett svar ” Det är alltid styrelsen i det relevanta organet som beslutar om datum 
och kallelse till årsmöte.” och detta är nog rätt men vi är ju styrelsen och har inte blivit 
kallade till detta styrelsemöte där datumen bestämdes för årsmötet. 
 
Vårt svar blev: 
Eftersom vi inte varit kallade på mötet där det beslutades om årsmötet, kan det inte gått rätt 
till enligt arbetsordningen. 
Vi ingår i US styrelsen och har inte blivit kallade inte heller fått några protokoll. 
 
Då bestämde vi att gå på årsmötet den 5/2–2022 för att överlämna och läsa följande till p6 
på dagordningen 
 
Vi som blev invalda i US styrelse den 24/5 2023, har flera gånger mailat US ordföranden för 
att vi inte blivit kallade till nåt styrelsemöte, inte ens mötet där årsmötesdatum bestämdes. 
Då följer man inte reglerna i SvRF ARBETSORDNING för UNGDOMSSEKTIONER. Därför svarar 
vi nej på frågan Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst. Och vi vill att detta tas 
till protokollet. 
Sen gick vi därifrån. 
 
Hade sedan ett möte den 12/2 där vi bestämde datum för årsmöte den 12/3. 
 
Ungdomssektionens styrelse 2022 
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• Cafeteriakommittén 2022 
 

2022 – året efter våra Coronaår - då vi smög igång tävlingar igen så smått – en del fick ställas 
in p.g.a. för få anmälda, men efter en lite blygsam start på våren så fick vi igång våra 
tävlingar igen. 
Vi har under 2022 haft 12 tävlingar under 16 dagar och med 1718 starter i olika discipliner.  
2022 var året då vi drog i gång vår Dagstorps Green Field – för att visa att man kan arrangera 
en fin och premierik tävling på gräs.  
Denna förlades till V26 – veckan innan Falsterbo så en bra chans för många ekipage att öva 
sig på gräs. 
DGF är en 3-dagars tävling där vi hade endast unghästklasser på fredagen och klasser från 
100-140 på lördagen och 110-135 på söndagen.  
Tävlingen blev välbesökt av både ryttare och publik – vi hade 637 starter under dessa 3 
dagar. 
Än en gång hade vi ”storcafeterian” igång igen med ett stort antal rätter som serverades och 
även goda mackor, bullar, jordgubbar med glass osv… 
Vi har i största möjligaste mån använt oss av ICA Maxi i Löddeköpinge som matleverantör – 
dock har vi fått kompletteringshandla lite engångsmaterial och storköp av dryck hos Axfood 
som har lite större och mer praktiska förpackningar att erbjuda. 
Varje sektion tar ett stort egenansvar såsom tidigare år och tar hand om sina "egna" 
tävlingar vilket har fungerat mycket bra.  
Vi har hjälpt till och ställt upp för varandra, inventerat och lämnat över vilket har gjort det 
möjligt för oss att genomföra fina tävlingar, med en bra cafeteria. 
 
 
Hofterup 2022-12-31 
Agneta Pålsson Gustav Roth  Pernilla Lindström 
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➢ Championaten 2022 
 
Dressyr Ponny:     Liv Nilsson 
Hoppning Ponny: Ellen Boklund Hellstenius 
Fälttävlan Ponny: Tova Gyllin 
 
Dressyr Häst:     Beatrice Ivarsson 
Hoppning Häst: Jennifer Jonsson 
Fälttävlan Häst:  Ebba Adnervik 
 

 
 

➢ Sponsorer 
 
Dagstorpsortens Ryttarförening tackar alla sponsorer som stöttat föreningen 
under 2022. 

Moderaterna 

Trailers and Trucks 

Er-Ho Bygg 

Motormedlarna 

Ica Maxi 

Sydhalm 

Prima Liv 

Saxtorps Hästklinik 

Skånegårdar AB 

Donalds Bilbärgning AB 

Stockholms Elbolag 

Håkantorp 

MAJO Stabels 

Vallåkra Lantmannaaffär 

Edins Kranar AB 

Ljungbergs Entreprenad & Foder 

 

 

Sveland 

Aledal Sporthorses 

EQUUSIR BEST-BOX 

Granngården Löddeköpinge 

Robert de Rover Ridsport AB 

Interflora Center Syd Blommor 

Beck & Heun 

Torstensson 

Maglasäte Gård AB 

Tempcon 

Eurolink 

Bra Bärgningsbyggen 

Mertz Transport 

Klisterlappen 

MiNO Ridbanor och Stängsel 

Krafft 

 


